
Kto vyskúšal JODIS?

Pavol Hurajt, 
olympijský medailista v biatlone 
Vancouver 2010 a Matej Kazár, 
Majster Európy 2011:
„Jodis sme vyskúšali na odporúčania 
nášho osobného trénera a s jeho 
účinkami sme veľmi spokojní.“ 

Anastasia Kuzminová,
olympijská víťazka Vancouver 2010 
a Jana Gereková, bronzová 
vo Svetovom pohári 2012: 
„Jodis nám jednoznačne pomáha 
s koncentráciou.“

Ján Dobrík, herec:
„Pijem ho už niekoľko mesiacov 
a cítim sa super.“

Branislav Deák, herec: 
„Odkedy pijem Jodis, texty sa mi 
učia oveľa ľahšie .“

Anna Ondrejková,
Predsedkyňa Senior klubu Kremnička:
„Mám 85 rokov a vďaka Jodisu som 
stále vitálna a plná energie.“

Lucia Kupčíková 
a Tijana Krivačevič,
hráčky Good Angels Košice, 
jeden z najlepších klubov v EÚ:
„Sme presvedčené, že vyhrávame aj 
vďaka Jodisu.“

Mgr. Peter Kollárik,
kondičný tréner:
„S Jodisom mám skúsenosti najmä 
v súvislosti s chudnutím. Odporúčam ho 
všetkým svojim cvičencom.“

Ing. Vladimír HIADLOVSKÝ, PhD.,
dekan Ekonomickej fakulty UMB 
v Banskej Bystrici:
„Jodis mi pomohol v boji s ťažkým 
ochorením.“

Ing. Kamil Strýčko
Best Bodyguard of The I.B.S.S.A.
Seminar Budapest 2008, 
konateľ SG Security s.r.o.:
„Jodis som nariadil chlapcom užívať 
povinne. Teraz naň nedajú dopustiť.“

Ing. Martin Fedorov, PhD. MBA, 
viceprezident golfového klubu:
„Z pohľadu odborníka na výživové 
doplnky a zdravú výživu môžem Jodis len 
odporučiť.“

Viac informácií na: 
www.jodis.sk
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